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Abstract (en)
A method and a device are proposed for controlling and regulating a self-ignition internal combustion engine. The device comprises at least one
transducer (20), an electronic regulating device (30) for generating a quantity signal for the fuel metering and a control device (40) for the cylinder-
specific control of individual controlling units (45) assigned to each cylinder. The controlling units determine the quantity of fuel injected into the
cylinder by the pump elements. Under certain conditions correction elements (50, 60) are activated which determine the cylinder-specific correction
values for the cylinder co-ordination. The control device (40) sends metering signals to the controlling units (45) as a function of the quantity signal
and the correction values. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Verfahren und eine Einrichtung zum Steuern und Regeln einer selbstzündenden Brennkraftmaschine vorgeschlagen. Die
Einrichtung umfaßt mindestens ein Meßwertaufnehmer (20), eine elektronische Regeleinrichtung (30) zur Bildung eines Mengensignals zur
Kraftstoffzumessung, eine Steuereinrichtung (40) zur zylinderspezifischen Ansteuerung einzelner, jedem Zylinder zugeordneter Stellwerke (45).
Die Stellwerke legen die von Pumpenelementen in die Zylinder eingespritzte Kraftstoffmenge fest. Unter bestimmten Bedingungen werden
Korrekturmittel (50, 60) aktiviert, die zylinderspezifische Korrekturwerte zur Zylindergleichstellung ermitteln. Die Steuereinrichtung (40) beaufschlagt
abhängig vom Mengensignal und den Korrekturwerten die Stellwerke (45) mit Zumeßsignalen.
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